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Protokoll  
Norsk senter for folkemusikk og folkedans  

Styremøte 6/2021 

27. oktober kl 1100‐1300 på teams 

Styremedlemmer: 

 

Eli Ulvestad (leder), Kjærsti Gangsø, Anette Figenschou, Leif Ingvar Ranøien, Nils Kvamsdal, 

Ingfrid Breie Nyhus, Sjur Viken (ansattvalgt),   

Senteret:  Ellen Krageberg (direktør) og ansatte ved behov 

SAKER 

 

 

Innkalling og sakliste ble godkjent.  

 

Sak 31/21   Introduksjon til styrevervet /forventningsavklaring 
 
Vedtak: styret tok diskusjonen til orientering.  

 

Sak 32/21   Meldingssaker 

1. Representantskapet er avviklet i Oslo med bra deltakelse. Det ble arrangert en 
representantskapsmiddag med utdeling av fagpublikasjonspris til Dag Vårdal 
og Folkemusikk og folkedansprisen til Asbjørg og Arne Sølvberg. Kvelden ble 
avsluttet meden forestilling på Rikscenen. Styreleder Oddrun Samdal ble 
takket av og nye styremedlemmer ble valgt inn. Dessverre ble 
Jubileumsarrangementet til Bygda dansar som skulle gå dagen etter utsatt til 
våren pga. korona.   

2. Bygda dansar Hordaland omorganiseres i 2022. På grunn av korona har det 
ikke vært mulig å drifte prosjektet som ønsket i de to første årene. Vi må derfor 
gjøre noen endringer for å tilpasse oss siste sesong på prosjektet. Blant annet 
vil vi ha et styrket samarbeid med lokale parter for å finne fram til gode 
aktiviteter for folkedansen. Prosjektkoordinator har sagt opp stillingen i fra 1 
november.   

3. Personal 
4. Nytt program for folkedans fra 2022. Senteret jobber nå med utredning av to 

nye mulige konsepter. De vil bli lagt fram for styret for videre diskusjon i 
desember. Dette er spennende arbeid. Vi har fått mange gode innspill i flere 
runder i fra miljøet.   

5. Ny regjering/regjeringsplattform.  

Vedtak: Styret tok meldingssakene til orientering. 
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Sak 33/21   Regnskap og budsjett 
Regnskapet for 3 kvartal viser at det er god kostnadskontroll. Årets resultat vil gi et større 
overskudd. Mye av dette vil kunne forklares med bakgrunn i korona. Redusert reiseaktivitet 
og redusert mulighet til å arrangere aktiviteter. Blant annet vil utsatt jubileumsarrangement gi 
ca 250.000 kr i reduserte utgifter.  
 
Vedtak: Styret tok regnskapet til orientering  
 
 
Sak 34/21 Gjennomgang senterets strategi 
Senterets strategi ble gjennomgått og kommentert opp mot hva vi har oppnådd siden den ble 
vedtatt.  
 
Vedtak: Styret tok gjennomgangen til orientering  
 
Sak 35/21  Neste møte 
7. desember blir det heldagsmøte i Trondheim med felles lunsj med de ansatte og behandling 
av søknader i søknadsordningen.  
 
 


